Reserve Fuel
When the main fuel supply is gone, turn the fuel valve to RES. The reserve fuel supply is 4 ¢ (1 U.S. gal,
0.9 Imp. gal.) so refill the tank as soon as possible then switch the valve back to ON.

WARNING:
+ Know how to operate the fuel valve while riding the motorcycle. You may avoid a sudden stop in
traffic.

«  Be careful not to touch any hot engine parts while operating the fuel valve,

NOTE: Do not operate the machine with the fuel valve in the RES position after refueling. You may
run out of fuel, with no reserve.

Réserve

Passer sur la position RES lorsque |’essence n’est plus débitée sur la position ON. La réserve est d’en-

viron 4 2; il convient donc de faire le plein dés que possible et de ramener le robinet sur la position

ON.

ATTENTION:

« Apprendre & vous servir du robinet d’essence quand la motocyclette se déplace. Vous éviterez ainsi
de vous arréter brutalement en pleine circulation.

+ Faire attention de ne pas toucher des organes moteur encore chauds au moment du réglage du
robinet d’essence.

NOTE: Ne pas rouler en conservant le robinet d‘essence sur la position *‘RES’’ aprés avoir fait le plein.

L’on risquerait, en effet de tomber en panne séche et de se trouver sans réserve.
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